
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 208
Vil ministeren redegøre for, hvordan regeringen vil stoppe det systematiske cykeltyveri og
videresalg, der angiveligt foregår i hovedstadsområdet, som TV2 Lorry gennem en række
udsendelser og artikler har afdækket? Der henvises bl.a. til
https://www.tv2lorry.dk/nyheder/30-10-2020/1930/albertslundborgere-kraever-kamp-mod-
cykeltyve?autoplay=1#player
https://www.tv2lorry.dk/albertslund/mette-fik-stjaalet-tre-cykler-paa-fire-maaneder-krae-
ver-kommunal-handleplan-mod
https://www.tv2lorry.dk/koebenhavn/cykel-haeleri-politi-haaber-paa-styrket-indsats
https://www.tv2lorry.dk/nyheder/28-10-2020/2200/cykeltyverier-efterforskes-overhovedet-
ikke?autoplay=1#player

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Preben Bang Henriksen
formand
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